
Protokół ze spotkania Rady Rodziców SP. 261 z Dyrekcją szkoły 

w dniu 03/06/2019 

 

Tematy poruszone w trakcie spotkania: 

 

1. Przywrócenie dzwonków lekcyjnych - Panie Dyrektor zobowiązały się przedyskutować 

możliwość przywrócenia dzwonków z Panią Dyrektor Jankowską.  

2. Umożliwienie wychodzenia dzieci na dwór w czasie przerw - z informacji uzyskanych dzieci 

mają możliwość wychodzenia na zewnątrz w czasie dwóch długich przerw o 12:20 i 13:25 

3. Boisko do piłki nożnej należące do Centrum Sportu – dzieci są przeganiane z terenu boiska, 

nie mają prawa grać w piłkę.  Pani Dyrektor Zalewska poinformowała o przyczynach zakazu 

( korzystanie z boiska nie zgodnie z zastosowaniem) jednak zapewniła, iż dzieci mogą 

korzystać z boiska w celu zgodnym z jego zastosowaniem. Kwestią do weryfikacji pozostaje 

sprawą ewentualnego doposażenia świetlicy w piłki, skakanki itp.  

4. Zbiornik „górka” za placem zabaw – zgodnie z informacjami uzyskanymi z gminy zbiornik 

przeciwpożarowy został przekazany na ręce szkoły i to szkoła jest za niego odpowiedzialna. 

W związku z tym to szkoła decyduje czy „górka” może być użytkowana czy pozostaje tylko 

odgrodzenie terenu. Panie Dyrektor zobowiązały się przekazać temat pani Dyrektor 

Jankowskiej. 

5. Plac zabaw na tyłach szkoły – plac zabaw jest dostosowany jedynie dla grupy wiekowej lat 

6. Na chwilę obecną jest mało wykorzystywany. Co można zrobić by udostępnić go dzieciom 

z klas 1-3? Weryfikacja czy można w jakiś sposób dostosować plac do wymogów innych 

grup wiekowych. 

6. Ubezpieczenia NNW – czy dzieci już ubezpieczone ubezpieczeniem grupowym w szkole 

muszą być ubezpieczane na każdą wycieczkę szkolną?  Panie Dyrektor zobowiązały się 

zaadresować kwestię do Pani Dyrektor Jankowskiej. 

7. Lekcje religii – czy otrzymana została informacja zwrotną z kurii w sprawie zmniejszenia 

liczby lekcji religii.  Kwestia Ojca Garbata zgłoszona przez rodziców nie jest zależna od 

szkoły.  

8. Nagrody/prezenty – do dnia 07/06/2019 zostaną dostarczone prezenty dla klas I z prośbą o 

rozdanie wychowawcom.  Kwestia do rozważenia na następny rok – czy Rada Rodziców nie 

powinna finansować prezentów dla wszystkich uczniów z klas I i III.  

9. Szachy – brak informacji o wprowadzeniu szachów do programu dydaktycznego. 



10. Wyliczanie średniej w Librusie – została zgłoszona kwestia wyliczania średniej w Librusie. 

Panie Dyrektor poinformowały, iż nauczyciele nie wystawiają ocen w oparciu o średnią z 

Librusa.  

11. Świetlica – wypisywanie dzieci za pośrednictwem Librus - rodzice często zgłaszają, iż mają 

trudność z wypisaniem dzieci ze świetlicy. Czy nie warto jednak powrócić do tematu wideo 

domofonu?  Kwestia umożliwienia wypisywania dzieci za pośrednictwem Librus jest 

przekazana do dostawcy oprogramowania.  

12. Kradzieże w świetlicy – rodzice coraz częściej zgłaszają kradzieże z placyków 

pozostawionych na świetlicy.  Giną pieniądze, jedzenie, zabawki itp. Kwestia do rozważenia 

to montaż monitoringu na świetlicy. 

13. Stołówka – prośba do pani Wrzosek o weryfikację kuchni – głownie, jeśli chodzi o barszcz 

ukraiński.  

14. Logo szkoły – czy RR może otrzymać logo w odpowiednim formacie. 

15. Budżet partycypacyjny – zostanie złożony wniosek dotyczący dalszego zagospodarowania 

terenu przed szkołą.  W skład projektu będzie wchodzić siłownia cross-fit, tyrolka itp.  

  


